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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként teljesültek a Miniszterelnök úr autópálya 
építésekre vonatkozó ígéretei?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Az ön által vezetett szaktárca közlekedéspolitikai államtitkára folyó éve december 6-án beszámolt 
az elmúlt kilenc esztendő útfelújításainak eredményeiről.

Emlékeztetnem kell Önt arra, hogy 2015. november 9-én az Országgyűlés ülésén a miniszterelnök 
úr a következőket mondta:

Ami a konkrétumokat illeti: a magyar államhatárig minden egyes autópályának el kell jutnia a 
ciklus végéig, a megállapodásban is a 2018-as határidő szerepel.”

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a mai napig mi teljesült a miniszterelnöki ígéretből?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. december 9.

Tisztelettel,

Jakab Péter

országgyűlési képviselő


